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Iktatószám: I/F/7-10/2020. 
 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottságának 2020. augusztus 05. (szerda) napján 10 órakor Szekszárd 
Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendes 
nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Csötönyi László elnök;  

Illés Tamás elnökhelyettes; 
Murvai Árpád képviselő, bizottsági tag; 
Faragó Zsolt képviselő, bizottsági tag; 
Nyerges Tibor bizottsági tag; 
Petter Mária Magdolna bizottsági tag; 

 
Távolmaradását jelezte:  Iker Zsolt bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Gyurkovics János alpolgármester; 

Majnay Gábor osztályvezető; 
     dr. Bodor Adrienn osztályvezető; 
     Berlinger Attila kommunikációs referens; 
     dr. Firle Anna hatósági ügyintéző; 
A jegyző megbízásából: dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 

jegyzőkönyvvezető; 
 
Csötönyi László elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 10 órakor megnyitja. 
 
Csötönyi László elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Kultúra, Civil Szervezetek, 
Városmarketing Bizottság 2020. augusztus 5-i ülésén. Köszönti az önkormányzat munkatársait, 
akiknek szeretné megköszönni az előkészítő munkát. Három napirendi pont került fel a 
meghívóra, azonban azóta érkeztek még új napirendi pont javaslatok. Javasolja, hogy a 
bizottság vegye fel napirendjére az „Ünnepi Közgyűlés lebonyolításával kapcsolatos szervezési 
feladatok ellátására vonatkozó javaslat” tárgyú, szóbeli előterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
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Csötönyi László elnök: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel a zárt ülés napirendjére Illés Tamás 
elnökhelyettes szóbeli előterjesztését, „Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. 
ügyvezetőjével kapcsolatos döntések meghozatala” címmel. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi pont zárt ülés keretében történő felvételére 
vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 

Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására vonatkozó 
javaslatot a kiegészítéssel együtt, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot a 
kiegészítéssel együtt, amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a 
következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2020. (…) önkormányzati 
rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet módosításáról, valamint a 7. függelék jóváhagyása (tervezet) 
(156. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Göttlinger István aljegyző 
 

2. napirendi pont: 

A közművelődési intézmények vezetőinek jogviszonyváltásával kapcsolatos döntések 
meghozatala 
(160. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Bodor Adrienn osztályvezető 
 
3. napirendi pont: 

Ünnepi Közgyűlés lebonyolításával kapcsolatos szervezési feladatok ellátására vonatkozó 
javaslat 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő Csötönyi László elnök 
Előadó: Berlinger Attila kommunikációs referens 
 

ZÁRT ÜLÉS: 
 
4. napirendi pont: 

A Szekszárdi Gamer Egyesület „Szekszárd” név használatának engedélyezésére irányuló 
kérelme  
(11. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr. Göttlinger István aljegyző 
Előadó: dr. Firle Anna hatósági ügyintéző 
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5. napirendi pont: 

Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. ügyvezetőjével kapcsolatos döntések 
meghozatala 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő Illés Tamás elnökhelyettes 
Előadó: Illés Tamás elnökhelyettes 
 

 
1. napirendi pont: 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata közgyűlésének …./2020. (…) önkormányzati 
rendelete a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet módosításáról, valamint a 7. függelék jóváhagyása (tervezet) 
(156. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Göttlinger István aljegyző 
 
Csötönyi László elnök: Az előterjesztés kiküldésre került. Megkérdezi a megjelenteket, hogy 
szeretné-e valaki kiegészíteni az előterjesztést aljegyző úr távollétében. 
 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Tájékoztatja a bizottságot arról, hogy aljegyző 
úr azért nem tud részt venni a mai ülésen, mert jegyzői fogadóórát tart. Elmondja, hogy a 
Közgyűlés múltkori döntései kerültek átvezetésre a függelékben.  
 
Csötönyi László elnök: A Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság tárgyalta a hétfői ülésén ezt 
az előterjesztést. Megkérdi Illés Tamást, a Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság 
elnökhelyettesét, hogy tájékoztassa a megjelenteket a bizottság döntéséről, de úgy tudja, 
hogy elfogadásra javasolta a bizottság az előterjesztést.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Leginkább technikai jellegű átvezetésekről van szó, így a bizottság 
elfogadásra javasolta.  
 
Csötönyi László elnök: Javasolja, hogy a bizottság a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 
29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelettervezetet, valamint 
az előterjesztés határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 38/2020. (VIII.5.)  
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) 
önkormányzati rendelet módosításáról, valamint a 7. függelék 
jóváhagyásáról 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága a Szervezeti és Működési 
Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelettervezetet, valamint az előterjesztés 
határozati javaslatát a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja.  

 

Határidő: 2020. augusztus 06. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
2. napirendi pont: 

A közművelődési intézmények vezetőinek jogviszonyváltásával kapcsolatos döntések 
meghozatala 
(160. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Ács Rezső polgármester 
Előadó: dr. Bodor Adrienn osztályvezető 
 
Csötönyi László elnök: Az előterjesztés kiküldésre került. Megkérdezi dr. Bodor Adrienn 
osztályvezető asszonyt, hogy szeretné-e kiegészíteni az előterjesztést.  
 
dr. Bodor Adrienn osztályvezető: Elmondja, hogy május végén hatályba lépett egy jogszabály, 
amely az eddig közalkalmazotti státuszban lévő közművelődési és kulturális szakembereknek 
a munka törvénykönyve alapján történő foglalkoztatásáról szól 2020. november 1. napjától. A 
jogszabály ennek az eljárási szabályait rögzíti, amely 2020. augusztus 15. napjára egy 
kötelezettséget ró az önkormányzat, illetve a munkáltatók számára. A Közgyűlés az 
intézmények vezetőire vonatkozóan hoz döntést, illetve adja ki a munkáltatói ajánlatot, mert 
a vezetőknek a munkáltatója a Közgyűlés, az egyéb munkáltatói jogok gyakorlója pedig a 
polgármester. A jogszabály rögzíti, hogy alacsonyabb illetményt nem lehet megállapítani. 
Ennek megfelelően készült az előterjesztés, és az előterjesztés mellékletét képező munkáltatói 
ajánlat.  
 
Csötönyi László elnök: Megköszöni a tájékoztatást. Megnézte a munkáltatói ajánlatokat, és 
igyekezett tájékozódni arról is, hogy miben részesültek az igazgató urak az előző 
esztendőkben. Javasolja, hogy a bizottság „A Közművelődési intézmények vezetőinek 
jogviszonyváltásával kapcsolatos döntések meghozatala” tárgyú előterjesztés határozati 
javaslatait a Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a személyi alapbér 
a Wosinsky Mór Megyei Múzeum és a Tolna Megyei Illyés Gyula Megyei Könyvtár igazgatója 
tekintetében is bruttó 500.000 forint/hónapban kerüljön megállapításra. 
 
Murvai Árpád bizottsági tag: A javaslat november 1. napjától lenne érvényben, vagy a 
következő költségvetés elfogadásakor? 
 
Csötönyi László elnök: November elsejével lépne érvénybe. Az általa megfogalmazott 
határozati javaslatot teszi fel szavazásra. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 39/2020. (VIII.5.)  
a közművelődési intézmények vezetőinek jogviszonyváltásával 
kapcsolatos döntések meghozataláról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága „A Közművelődési 
intézmények vezetőinek jogviszonyváltásával kapcsolatos döntések 
meghozatala” tárgyú előterjesztés határozati javaslatait a 
Közgyűlésnek elfogadásra javasolja azzal a módosítással, hogy a 
személyi alapbér a Wosinsky Mór Megyei Múzeum és a Tolna Megyei 
Illyés Gyula Megyei Könyvtár igazgatója tekintetében is bruttó 500.000 
forint/hónapban kerüljön megállapításra. 

 
Határidő: 2020. augusztus 06. 
Felelős: Csötönyi László elnök 

 
3. napirendi pont: 

Ünnepi Közgyűlés lebonyolításával kapcsolatos szervezési feladatok ellátására vonatkozó 
javaslat 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő Csötönyi László elnök 
Előadó: Berlinger Attila kommunikációs referens 
 
Csötönyi László elnök: Megkéri Berlinger Attilát, hogy ismertesse a szóbeli előterjesztést. 
 
Berlinger Attila kommunikációs referens: Szeretné megköszönni a bizottságnak, hogy felvette 
az előterjesztést a napirendjére. A Közgyűlés július 2. napján hozott határozatot az idei évi 
városi díjak és kitüntető címek átadásáról, amelyek a hatályos rendelet szerint Szekszárd Város 
Napján, az Ünnepi Közgyűlésen kerülnek átadásra. Elindult a szervezői munka, de a hivatali 
átszervezések és a munka hatékonyabb végzése érdekében szerette volna, hogy a bizottság 
foglalkozzon ezzel a kérdéssel. Néhány kérdés esetében jól jönne egy kis segítség a 
bizottságtól a szervező csapatnak. A hivatal részéről jegyző asszony őt kérte fel arra, hogy 
koordinálja a szervezést a Humán Osztály és a Gondnokság közreműködésével. A kollégákkal 
el is kezdték a technikai részleteknek az áttárgyalását, de szükségük lesz a Babits Mihály 
Kulturális Központnak az együttműködésére is. A kapcsolatfelvétel meg is történt, és ezzel 
kapcsolatban szeretné kérni a bizottság állásfoglalását is. A nagy tapasztalattal rendelkező, és 
az elmúlt 20 évben a kitüntetésekkel foglalkozó Gonda Máriát szeretnék felkérni 
kapcsolattartóként, és vele szeretnének minden technikai kérdést is tisztázni. Szeretné, ha a 
bizottság határozatában nevesítené, hogy Gonda Máriát és őt javasolja megbízni a szervezői 
feladatok ellátásával. Elindult egy egyeztetés a kitüntetettek nagy száma, és így a vendégek 
miatt is arról, hogy idén a régi hagyományokat felelevenítve a Babits Mihály Kulturális 
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Központban kerülne a rendezvény megszervezésre, mert a városházának nincs kapacitása 
ilyen magas létszámnak a fogadására. Műsorszolgáltatóra is szükséges lenne, aki a 
kitüntetettekről készít videó felvételt. 
 
Csötönyi László elnök: A bizottsági ülés előtt már egyezettek azért ezekről a kérdésekről. 
Abszolút jó ötletnek tartja a helyszínválasztást. Közel 15 évig volt ennek a rendezvénynek a 
házigazdája, amely alapján méltó helyszínnek tartaná a Babits Mihály Kulturális Központot az 
Ünnepi Közgyűlés helyszínének. Berlinger Attila és Gonda Mária is hosszú évek óta koordinálja 
ennek a programnak a lebonyolítását, így a lehető legjobb ötlenek tartja a két személy 
megbízását a feladatok ellátásával. A kisfilmek elkészítésével az előző években is remek 
munkát végzett a Babits Mihály Kulturális Központ. A filmjeik, rövid videóik zömét Pomsár 
Tamás készítette, így akár őt is meg lehetne ezzel kapcsolatban keresni. Tamás jelenleg egyéni 
vállalkozó, előtte a TolnaTáj Televíziónál dolgozott operatőrként. Tamást meg is kérdezte már 
arról, hogy lenne-e erre kapacitása adott esetben, és igenlő választ kapott. Hatalmas rutinnal 
rendelkezik, és minden technikai eszköz is rendelkezésére áll. Szóba került, hogy a Szekszárdi 
Vasárnap is elláthatná ezt a feladatot, de véleménye szerint ezt csak alvállalkozóval tudná 
elvégezni, mert nincs meg hozzá a szükséges infrastrukturális feltétel. A Radio Antritt most 
kötött szerződést az önkormányzattal a Közgyűlések üléseinek közvetítésére, de véleménye 
szerint portréfilmek készítéséhez nem őket kellene megbízni, mert ehhez sokkal komolyabb 
rutinra van szükség.     
 
Murvai Árpád bizottsági tag: A megnevezett urat és a munkáját ismeri. Ha az úr elvállalná, 
akkor őt jó választásnak tartaná.   
 
Csötönyi László elnök: A Szekszárdi Vagyonkezelő Kft. is fel tudja őt kérni erre a feladatra 
egyébként, ezt a megoldást is el tudná képzelni.  
 
Berlinger Attila kommunikációs referens: Mindenféleképpen olyan szakembert kellene 
felkérni, aki esetleg stúdiófelvételt is tudna készíteni, hiszen az élet teljes területét átöleli a 
kitüntetettek személye, szervezete, így van háziorvos, cégvezető, Vendéglátó Kerekasztal, 
gázrobbanás helyreállításában részt vevő úriemberek is. Nagyon nagy munka lesz azzal is, hogy 
kimenjenek a helyszínekre, és elkészítsék a riportokat a megfelelő atmoszférában. Nem 
mindeni egyforma, így nem mindenki tud egyből leülni, és három percben elmondani az életét. 
Ő felvette már a kapcsolatot a kitüntetettekkel, és megkérte őket, hogy készüljenek fel erre. 
A hagyományoknak megfelelően mindenféleképpen egy maratoni közgyűlés elé néznek. A 
publikumnak és a hozzátartozóknak talán látványosabb lenne ez a megoldás, mint 27 ember 
méltatásának a felolvasása. Három órán keresztül nincs olyan ember, aki ezt kibírná. A videó 
sem lesz rövid, de így mégis jobban megismerhetik a kitüntetett személyeket. Az elkészített 
felvételekből a korábbi években a kitüntetetteknek mindig át is adtak egy példányt, amelyet 
nagyon nagy örömmel szoktak fogadni.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: Egy elég hosszú Közgyűlés elé néznek, mert ki van maxolva a 
kitüntettek személyek száma. Tekintettel arra, hogy idén elmarad az augusztus 20-i ünnepség 
és a város napi ünnepség sorozat is, amely egyébként az előző években sok millió forintot 
emésztett fel, az ünnepi közgyűléshez tartozhatna egy szerény vendéglátás. Meg kellene 
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vizsgálni, hogy a galérián elsősorban in house megoldással a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. ezt 
el tudná-e látni.     
 
Csötönyi László elnök: Ennyi ember a galérián nem fér el. Az elmúlt években is külső 
helyszínen került ez megvalósításra.  
 
Berlinger Attila kommunikációs referens: Keresni fognak egy alkalmas helyszínt erre.  
 
Illés Tamás elnökhelyettes: A rendezvényterem valószínűleg foglalt lesz.  
 
Csötönyi László elnök: Biztos, hogy foglalt, ő úgy értesült erről.  
 
Berlinger Attila kommunikációs referens: Régebben a főiskola éttermében került 
megtartásra, de utánanéznek még pár helyszínnek. El kell kerülni a méltatlan helyzeteket. 
Biztos, hogy minimum 150 személy rész fog venni az ünnepi közgyűlésen úgy, hogy maximum 
két-három hozzátartozóval számolnak. A Vendéglátó Kerekasztalnak sok tagja van. Egy fő 
átveszi a díjat, de kinek mondja, hogy nem jöhet el. Ezt még megbeszéli a szervezetekkel, de 
150 fővel minimum kell számolni.  
 
Csötönyi László elnök: Nagyobb szervezetek esetében meg kell majd határozni, hogy hány fős 
delegáció jöjjön el.  
 
Berlinger Attila kommunikációs referens: A Kulturális Központ azért nem lenne jó megoldás, 
mert ott 150 fő nem fér el, és véleménye szerint nem lehet megtenni azt, hogy 100 főnek azt 
mondják, hogy ők nem jöhetnek be a fogadásra, mert ez rendkívül méltatlan lenne. Ha külső 
helyszínen lenne, akkor a meghívót már úgy lehetne kiküldeni, hogy ki lehetne benne jelölni, 
hogy ki vehet részt a fogadáson. Így nem lenne kellemetlenség, mert a két helyszín elválna 
egymástól. Polgármester úrral és alpolgármester úrral is egyeztetni fog erről. 
 
Csötönyi László elnök: Az 500 fős szabályozásra mindenképpen tekintettel kell lenni. Javasolja, 
hogy a bizottság 

1. értsen egyet azzal, hogy a 2020. évi Ünnepi Közgyűlés a Babits Mihály Kulturális 
Központ Színháztermében kerüljön megszervezésre; 

2. a rendezvény lebonyolításával kapcsolatos feladatok ellátására Berlinger Attilát és 
Gonda Máriát javasolja megbízni; 

3. javasolja, hogy kerüljön megvizsgálására a rendezvénnyel összefüggő 
műsorszolgáltatási feladatok ellátására alkalmas gazdasági szereplő; 

4. javasolja, hogy kerüljenek megvizsgálásra a rendezvényt követő vendéglátásra 
alkalmas helyszínek; 

5. hívja fel a Polgármesteri Hivatalt, hogy a javaslatokkal kapcsolatos álláspontról, az 
elvégzett szervezési feladatokról tájékoztassa a bizottságot. 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 6 
igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottságának 40/2020. (VIII.5.)  
az Ünnepi Közgyűlés lebonyolításával kapcsolatos szervezési 
feladatok ellátására vonatkozó javaslatról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kultúra, 
Civil Szervezetek, Városmarketing Bizottsága  

 
1. egyetért azzal, hogy a 2020. évi Ünnepi Közgyűlés a Babits Mihály 

Kulturális Központ Színháztermében kerüljön megszervezésre; 
2. a rendezvény lebonyolításával kapcsolatos feladatok ellátására 

Berlinger Attilát és Gonda Máriát javasolja megbízni; 
3. javasolja, hogy kerüljön megvizsgálására a rendezvénnyel 

összefüggő műsorszolgáltatási feladatok ellátására alkalmas 
gazdasági szereplő; 

4. javasolja, hogy kerüljenek megvizsgálásra a rendezvényt követő 
vendéglátásra alkalmas helyszínek; 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 2-4. pontban foglalt 
javaslatokkal kapcsolatos álláspontról, az elvégzett szervezési 
feladatokról tájékoztassa a bizottságot. 

 
Határidő: 2020. augusztus 18. 
Felelős:  dr. Göttlinger István aljegyző 

 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 10 óra 30 perckor 
berekeszti. A bizottság zárt ülésen folytatja munkáját.  
 

K.m.f 
 
 
 

  
 

  Nyerges Tibor 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

 dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Csötönyi László 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Molnár Kata 

           jegyző 


